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Abstract (en)
[origin: US4681665A] The present invention relates to a process and apparatus for electrochemical treatment in a static mode or in a feed motion
mode of the surface of metal products of elongate shape. The process is characterized in that cathodic and anodic zones are produced within
the same volume of electrolyte, the zones being separated from each other and being displaced parallel to the product in a cyclic manner. The
process is carried out in a cell having a single compartment in which there are at least four electrodes, two of which have voltage applied thereto.
The invention is applied more particularly to aluminium, magnesium, titanium and alloys thereof, in order to provide for regular treatment of the entire
surface of the product.

Abstract (fr)
La présente invention est relative à un procédé et à un dispositif de traitement électrochimique en statique ou au défilé de la surface de produits
métalliques (27) de forme allongée. Le procédé est caractérisé en ce qu'on établit au sein d'un même volume d'électrolyte (28) des zones
cathodiques et anodiques séparées les unes des autres, et qui se déplacement parallèlement au produit de façon cyclique. Ce procédé est mis
en oeuvre dans une cellule à un seul compartiment dans lequel il y a au moins quatre électrodes dont deux sont sous tension électrique. Cette
invention s'applique plus particulièrement à l'aluminium, au magnésium, au titane et à leurs alliages dans le but de traiter de façon régulière la
surface entière du produit.
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